



USAID | HAITI
FROM THE AMERICAN PEOPLE

**SPECIAL NOTICE for HAITIAN ORGANIZATIONS and BUSINESSES
LOCAL SOLUTIONS CONFERENCE**

USAID/Haiti will host a Local Solutions Conference on November 20 and 21, 2014 in Cap Haitien and invites local development partners (NGOs, civil society organizations, and Haitian businesses) to learn more about “How to Do Business with USAID in Haiti.”

Why does USAID/Haiti want to work with local organizations?: Local organizations are well-positioned to address key development challenges in innovative ways through their first-hand knowledge of the Haitian economy. USAID strongly believes that a key to sustainable development lies in strengthening the capacity of local organizations. USAID highly encourages the participation of groups represented by or representing the rights of vulnerable people, including women, youth, Lesbian, Gay, Bisexual, and Transgender (LGBT), and persons with disabilities.

USAID/Haiti Local Solutions Conference is designed to assist prospective bidders in successfully competing on future USAID activities. The Schedule is as follows:

NOVEMBER 20, 2014:

DAY 1, SESSION 1:

FOR HAITIAN CIVIL SOCIETY ORGANIZATIONS AND NGOs

8am – 9am: Registration

9am – 10am: How to Do Business with USAID

10am – 12pm: Local Solutions Annual Program Statement
and Request for Applications Kombit Project

DAY 1, SESSION 2:

FOR HAITIAN BUSINESSES

1pm – 2pm: Registration

2pm – 3pm: How to Do Business with USAID

3pm – 5pm: Public Private Partnerships Presentation

NOVEMBER 21, 2014:

DAY 2, SESSION 1:

FOR HAITIAN BUSINESSES

8am – 9am: Registration

9am – 10am: How to Do Business with USAID

FOR HAITIAN CONSTRUCTION FIRMS

10am – 12pm: Stand Alone Road Activity

Logistics: The Conference will be held Hôtel du Roi Christophe at Rue 24, Cap-Haitien, Haiti.

The Conference is free but participants must cover all personal costs of attending. Coffee and refreshments will be provided to all participants. Participation is limited to one individual per organization and USAID reserves the right to limit participation based on space availability.

To register for the Conference, please go to: <http://bit.do/localsolutionscap-haitien>

If you have any questions regarding logistics, please email: LocalSolutionsHaiti@usaid.gov.



USAID | HAITI

FROM THE AMERICAN PEOPLE

Register now! Conference space is limited and requests must be received by November 17th. Only individuals who register by the end date will be permitted to attend the event.

Important to note: USAID has limited funding opportunities and only the most successful applications will be considered in future solicitations. To review current opportunities, please visit: www.grants.gov and www.fbo.gov.



USAID | HAITI

FROM THE AMERICAN PEOPLE

ANNONCE SPÉCIALE AUX ORGANISATIONS ET ENTREPRISES HAÏTIENNES JOURNÉE DE L'INDUSTRIE CONFÉRENCE

L'USAID/Haïti projette d'organiser une Conférence les 20 et 21 Novembre 2014 au Cap-Haïtien et invite les partenaires locaux œuvrant dans le domaine du développement (ONGs, organisations de la société civile et entreprises haïtiennes) à en apprendre davantage sur « Comment faire affaires avec l'USAID en Haïti ».

Pourquoi l'USAID/Haïti veut travailler avec des organisations locales ? Les organisations locales sont bien placées pour relever les défis clés du développement par des moyens novateurs en raison de leur connaissance de première main de l'économie haïtienne. L'USAID croit fermement que la clé du développement durable réside dans le renforcement des capacités des organisations locales. La USAID encourage vivement la participation des groupes qui représentent les droits des personnes vulnérables ou qui sont représentés par ces personnes. Ce qui inclut les femmes, les jeunes, les lesbiennes, les gays, les bisexuels ou transgenres (LGBT); les survivantes de la violence basée sur le genre, et les personnes vivants avec un handicap.

La conférence de l'USAID/Haïti orientée vers les partenaires locaux est conçue pour aider les partenaires potentiels à présenter avec succès leur application pour les futures activités de l'USAID. Le calendrier est le suivant:

20 NOVEMBRE 2014:

JOUR 1, SESSION 1:

POUR LES ORGANISATIONS HAÏTIENNES DE LA SOCIÉTÉ CIVILE ET LES ONGs

8:00 am – 9:00 am: Inscription

9:00 am – 10:00 am: Comment faire affaires avec l'USAID

10:00 am – 12:00 pm: Déclaration de Programme Annuel pour les Solutions Locales et Appel d'Offres au projet Kombit

JOUR 1, SESSION 2:

POUR LES ENTREPRISES HAÏTIENNES

1:00 pm – 2:00 pm: Inscription

2:00 pm – 3:00 pm: Comment faire affaires avec l'USAID

3:00 pm – 5:00 pm: Présentation autour des Partenariats Public-Privé

21 NOVEMBRE 2014:

JOUR 2, SESSION 1:

POUR LES ENTREPRISES HAÏTIENNES

8:00 am – 9:00 am: Inscription

9:00 am – 10:00 am: Comment faire affaires avec l'USAID

POUR LES ENTREPRISES DE CONSTRUCTION D'HAÏTI

10:00 am – 12:00 pm: Activité Autonome Routière (SARA)

Logistique: La conférence aura lieu Hôtel du Roi Christophe sis à la Rue 24, Cap-Haïtien, Haïti.

La conférence est gratuite mais les participants devront assumer tous les frais personnels de participation. Café et rafraîchissements seront offerts. La participation est d'une personne par organisation et l'USAID se réserve le droit de limiter cette participation en fonction des contraintes d'espace.



USAID | **HAITI**
FROM THE AMERICAN PEOPLE

Pour vous inscrire à la conférence, visitez le site suivant: <http://bit.do/localsolutionscap-haitien>

Pour adresser des questions concernant la logistique de la conférence, prière de nous écrire à l'adresse suivante: LocalSolutionsHaiti@usaid.gov.

Inscrivez-vous dès maintenant! L'espace de conférence est limité et les demandes doivent être reçues avant le 17 Novembre 2014. Seules les personnes qui se seront inscrites avant la date limite seront autorisées à assister à l'événement.

Important à noter: l'USAID a des possibilités de financement limitées et seules les applications les plus réussies seront considérées dans les futurs appels d'offres. Pour consulter les opportunités du moment, prière de visiter les pages suivantes: www.grants.gov et www.fbo.gov.